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b~okken door. Hitt stress is duidelijk 
zicntbaar in de 1voon,vifk en bij de 
sportvelden? 
Over de effecten van een vierde 
kunstgrasveld voor hittesrress is in 

. het inrichtingsvoorstel voor het 
Roomburgerpark niets te lezen. 
Wel jammer, want de gemeente 
raad vroeg om een voorstel met 
'aantoonbare verbetering van de 
klimaatadaptatie', Hoe kan de 
gemeenteraad nu een besluit ne 
men, als niet alle belangen objec 
tief kunnen worden gewogen> 
Bert Stemerdink, 
Stichting Vrienden van het 
Roomburgerpark 

Kunstgras en 
hittestress (2) 
Als bewoonster van de Professoren 
wijk kijk ik met verbazing toe hoe 
de plannen voor het inrichtings 
voorstel Roomburgerpark worden 
uitgewerkt. Ik krijg terugkerend 
het gevoel dat vriendjespolitiek 
hierin de boventoon voert. De 
gemeente Leiden heeft financiële 
tekorten. Er wordt minstens s 
miljoen bezuinigd in het sociaal 
domein, zo is er bijvoorbeeld voor 
de vakantiepas voor kinderen deze 
zomer geen geld meer. Er wordt 
wel een hoog bedrag van 6 miljoen 
(!) uitgetrokken voor een plan waar 
veel omringende bewoners op 
tegen zijn; Er komt een vierde 
hockeyveld bij, de biodiversiteit 
gaat achteruit, er worden 65 bo 
men gekapt en er verdwijnen dui 
zenden meters groen. Het plan 
toont niet aan dat de klimaatadap 
tie toeneemt Integendeel: het 
kunstgras leidt juist tot extra hitte 
stress. Hiernaast gaat de parkbele 
ving achteruit; minder groen, hoge 
hekwerken, lichtmasten en ge- 
1 uidsoverlast de omwonenden. 
Ik vind het kwalijk dat de gemeen 
te voor veel geld een groen park 
overhoop gooit met negatieve 
gevolgen voor de natuur en voor de 
wijkbewoners. Worden we als 
bewoners meegenomen of is het 
plan eigenlijk allang definitief en 
gaat het ongeacht alle bezwaren, 
protesten, negatieve reacties en 
niet werkende enquête-site toch 
gewoon door? 
Ik heb al deze jaren met veel ple- 
zier met mijn zoontje maar ook 
met mijn opa en oma in dit park 
gewandeld en heb het gevoel dat ik 
nu iets terug moet doen voor deze 
fijne en rustige plek. Mijn ste~ 
laten horen dat dit plan echt niet 
kan én mag doorgaan. 
Kint Anne Stroink, Leiden 

Roomburgerpark 
Een jaar geleden werd e! ~ge 
beld. Wilden we een pe:1t1e teke- 
' Een wethouder wilde per se :~~r een vierde hockeyveld v_oor 

HC-Roomburg zou komen. Dte. 
kwestie sluimerde als ee~ chrol11- 
sche kwaal oaarna ontvingen we 

. · h e met door een een gelikte broc ur d 
commercieel bureau verzorg e 
foto's van J. oggers en andcre ge- _ . • 1 ,,.., J Je 
bruikers van wat 111ec115 eet 

G ener d"i11 sportpark' heette- ro 

Hockeyclub Roomburg wil een extra kunstgrasveld. Dat levert volgens sommigen hittestress op.ARCHIEFFOTOTACO\i 

groen! Welke toegevoegde sport 
waarde zullen de plannen- behal 
ve dat 'multifunctionele' hockey 
veld - hebben? De hockeyvelden 
zijn tijdens de zomer- en winter 
stop bovendien gesloten.Joggen en 
wandelen kunnen wij in het park 
nu ook. Fietsers hebben het Groene 
Hart vlakbij. Mits daar geen blok 
kendozen verschijnen. 
Over het 'wijkinitiatief' is het 
nodige geschreven, op 23 juni nog 
door bioloog Rinny E. Kooi, die 
zich in de kwesties rond het Room 
burgpark grondig verdiepte. 
Wat ons opviel, was het politieke 
spel van uitruil, zoals rond de 
eventuele bouw van appartemen 
ten naast de Lorentzschool, en in 
het park Het Kasteel - nu een 
veilige speelplek. Op dat spel heeft 
de burger geen grip. Hebben we te 
maken met een traject om de her 
inrichtingsplannen met alle voor 
geschreven inspraakprocedrues en 
klankbordgroepen juridisch ver 
antwoord in een wolk van groene 
doelstellingen door alle participa 
tiestadia te loodsen? Blijkens diver 
se publicaties moest iedereen die in 
de projectgroep zat een soort '1oy- 

aliteitsverklaring' ondertekenen, 
waarbij gold: het vierde hockeyveld 
kómt er! 
Net zo ging het met de invoering 
van betaald parkeren in de wijk, en 
binnenkort misschien met het 
grasveldje aan de Verdamstraat, 

• • • • waar toezeggingen van twinng Jaar 
geleden niet meer gelden. Die 
containerwoningen zullen er ko 
men. 
Alma en Roel Schuyt, Leiden 


